
Pozdravljen, 

že deveti teden! 

Danes se bomo videli v zoomu, kjer bomo ponovili osnovna pravila uporabe velike začetnice. 

Spodaj jih imaš napisana. Prepiši jih na črtast list, katerega boš vpel v mapo (pod zavihek 

pravopis). Če imaš tiskalnik, lahko pravila natisneš. 

Se vidimo.  

LP učiteljica Mojca 

******************** 

Cilj: Ponovili bomo pravila uporabe velike začetnice. 

 

VELIKA ZAČETNICA 

 

1. prva beseda v povedi (Po poti sta hodila dva moža.) 

2. začetek dobesednega navedka (Rekel je: ,,Nič nočem slišati o tem.'') 

3. izrazi posebnega pomena in spoštovanja (Zato se obračam na Vas.) 

4. svojilni pridevniki iz lastnih imen (Janezov) 

5. lastna imena: 

- imena bitij: osebna (Ana), živalska (Piki), imena prebivalcev (Kranjec) 

- zemljepisna imena: 

 naselbinska (pišemo vse z veliko, razen besed mesto, vas, trg, selo in 

predlogov – Most na Soči) 

 nenaselbinska (prva beseda z veliko, ostalo z malo – Šmarna gora) 

- stvarna imena (naslovi knjig, umetniških del … - Deseti brat, Rapsodija v 

modrem) 

 

Pripadnike narodov pišemo z veliko začetnico (npr. Slovenec, Hrvat), jezike pa z malo 

(slovenščina, hrvaščina). Z malo pišemo tudi praznike (izjema sta Prešernov dan in Marijino 

vnebovzetje) – npr. božič, dan državnosti … 

 


